
Protokół nr XVII/2020 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 14 stycznia 2020 r.  

w godz. 08:00 do 08:30 w Gminnym Centrum Kultury w Małej Nieszawce 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Ryszard Kryszewski 

5. Aleksandra Rębacz 

6. Alina Sobecka 

7. Katarzyna Streich 

8. Jadwiga Szczygielska 

9. Rafał Szulc 

10. Wioletta Szymańska 

11. Ireneusz Śmiechowski 

12. Ewa Tarkowska 

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

Nieobecni: 

1. Dorota Krychowiak 

2. Marcin Sobiech 

 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.  

2.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a)  uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  

(druk nr 1), 

b) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy (druk nr 2), 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty (druk nr 3), 

d) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

(druk nr 4), 

e) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2020 (druk nr 5), 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 

(druk nr 6), 

3.  Zakończenie sesji. 



 

Ad.1  

a) XVII sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Tarkowska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnik Gminy, Panie i 

Panów Radnych, zaproszonych oraz mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na stan 15 radnych obecnych jest 

13, co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad, po czym poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad. 

 

 

 

Ad. 2 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne      

(druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XVII/92/2020). 

b) Przewodnicząca Rady - poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2) 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy (druk nr 2). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XVII/93/2020). 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Wioletta Szymańska – zapytała w jaki sposób będzie sprawdzana faktyczna ilość 

osób  zamieszkujących daną nieruchomość ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że mieszkańcy każdej nieruchomości są 

zobowiązani do złożenia deklaracji w której wskażą liczbę osób zamieszkujących daną 

nieruchomość.  

Radna Aniela Grela – zapytała w jakim terminie podmioty z którymi gmina chce rozwiązać 

umowę otrzymają wypowiedzenie, i jaki będzie czas wypowiedzenia umowy ? 

Radca prawny – powiedziała, że nie było dotychczas umowy, bo nieruchomości 

niezamieszkałe były objęte z mocy uchwały. Natomiast teraz obowiązuje system nakazujący 

zawarcie umowy.   

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że dobrze byłoby powiadomić 

zainteresowane firmy o niezbędnej potrzebie zawarcia indywidualnej umowy z MPO. Zapytał 

czy gmina będzie prowadziła akcje „Zamelduj się” ? 



Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty (druk nr 3), 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski. 

PRZECIW: 1 

Mieczysław Kociucki 

Wstrzymuję się: 3 

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XVII/94/2020). 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aleksandra Rębacz – powiedziała, że wprowadzana deklaracja będzie obowiązywała 

dla nowych mieszkańców. Stali mieszkańcy, którzy taką deklarację złożyli, nie będą 

zobowiązani do ponownego składania wniosku. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

(druk nr 4). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XVII/95/2020). 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przekazał głos Pani skarbnik.  

Skarbnik gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2020.  (druk nr 5), 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XVII/96/2020).   

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przekazał głos Pani skarbnik.  

Skarbnik gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 (druk 

nr 6). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 



NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XVII/97/2020).   

 

Ad.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Tarkowska podziękowała zebranym za wzięcie udziału w 

XVII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 

Protokołował:                                                            Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                                       (-) Ewa Tarkowska 

 


